

WARNING Flammable liquid and vapor. May cause an allergic skin reaction. **Prevention:** Keep away from heat, hot surfaces, sparks, open flames and other ignition sources. No smoking. Avoid breathing mist or vapors. Contaminated work clothing should not be allowed out of the workplace. Wear protective gloves, protective clothing, eye protection and face protection. **Response:** IF ON SKIN (or hair): Take off immediately all contaminated clothing. Rinse skin with water. If skin irritation or rash occurs: Get medical attention. Take off contaminated clothing and wash it before reuse. **Disposal:** Dispose of contents and container to an approved waste disposal plant.



See the **SDS** for more info at/*Voir la FDS* pour plus d'info au: **wurth.ca** or call/*ou appelez:* **1-800-263-5002**

Imported by/*Importé par:*

Wurth Canada Limited/Limitée

345 Hanlon Creek Blvd, Guelph, ON, N1C 0A1

ATTENTION Liquide et vapeurs inflammables. Peut provoquer une allergie cutanée. **Prévention:** Tenir à l'écart de la chaleur, des surfaces chaudes, des étincelles, des flammes nues et de toute autre source d'ignition. Ne pas fumer. Éviter de respirer les brouillards ou les vapeurs. Les vêtements de travail contaminés ne devraient pas sortir du lieu de travail. Porter des gants de protection, des vêtements de protection, un équipement de protection des yeux et du visage. **Intervention:** EN CAS DE CONTACT AVEC LA PEAU (ou les cheveux): Enlever immédiatement tous les vêtements contaminés. Rincer la peau à l'eau. En cas d'irritation ou d'éruption cutanée: Consulter un médecin. Enlever les vêtements contaminés et les laver avant réutilisation. **Élimination:** Éliminer le contenu et le récipient dans une installation d'élimination des déchets agréée.

PAPE 105/2021 | 893.01901 | V 6.0 | WHMIS 2015



PINK WAX

CIRE ROSE



Net content/Contenu net: **1 L (33.8 US fl oz)**

EN PINK WAX

Features: A premium paint sealant containing natural carnauba and synthetic waxes, as well as highly cross-linked polymers, to provide long-lasting protection against the elements and ensure a rich durable gloss. Easy to apply and remove without smearing, even on hot surfaces. Will not leave micro-scratches like many other waxes and sealants.

Uses: For the fast and efficient conservation of automotive paints.

Directions: Shake thoroughly before use. Thoroughly clean the painted surface. Apply by hand or machine; use a fine cut polishing pad. Add a small amount of wax to the polishing pad and the painted surface. Avoid using too much wax as this can cause a film which impairs its effectiveness. Apply using circular motions while maintaining firm pressure. Should the area become too dry, add fresh wax and continue applying. Allow wax to dry slightly. Wipe off and polish with a soft microfiber cloth.

This information is based on our experience. Preliminary tests are advised before use. For more details, see the technical data sheet.

FR CIRE ROSE

Caractéristiques: Un scellant à peinture de qualité supérieure contenant de la carnauba naturelle et des cires synthétiques, ainsi que des polymères réticulés, pour assurer une protection durable contre les éléments et assurer un lustre durable et riche. Facile à appliquer et à enlever sans frotter, même sur les surfaces chaudes. Ne laisse pas des micro-rayures comme beaucoup d'autres cires et mastics.

Utilisations: Pour la conservation rapide et efficace des peintures automobiles.

Mode d'emploi: Bien agiter avant utilisation. Nettoyer soigneusement la surface peinte. Appliquer à la main ou à la machine; utiliser un tampon de polissage fin. Ajouter une petite quantité de cire sur le tampon de polissage et la surface peinte. Éviter d'utiliser trop de cire car cela peut causer un film qui altère son efficacité. Appliquer en utilisant des mouvements circulaires tout en maintenant une pression ferme. Si la zone devient trop sèche, ajouter de la cire fraîche et continuer d'appliquer. Laisser la cire sécher légèrement. Essuyer et polir avec un chiffon doux en microfibre. Cette information est basée sur notre expérience. Des tests prélabiles sont avisés avant l'utilisation. Pour plus de détails, voir la fiche technique.

Not for retail sale/Pas pour la vente au détail
Made in Germany/Fabriqué en Allemagne

Art. 893.01901 083

